

Protokoll styrelsemöte, Malmö Beachvolley Club

Adress	Hästhagen
Datum	2025-05-18
Tid	17.00-19.00

Närvarande: Hampus, Mangi, Simon, Stefan, Eric, Therese, Hang, Elin S, Edvin, Elin L

Sekreterare: Stefan Vukman

Ordförande: Hampus

Justerare (mötesordförande + en till): Hampus & Elin S

Datum för nästa styrelsemöte: 8/6 nästa styrelsemöte

§1. Mötets öppnande

Kryssa i närvaro i närvaro-dokumentet

§2. Godkännande av dagordning

Ja

§3. Protokollföring av beslut tagna mellan möten och av gjorda inköp

Godkänner -

§4 Action från förra mötet och återkommande APs:

Alla kollat teams.

§5. Gå igenom viktiga datum/händelser under kommande månad

§???? Mall

1. Text som ledamoten skriver innan mötet (Info/diskussion/beslut, 15min, TK - initialer om det inte är rollinnehavaren som skrivit punkten)
2. En annan punkt (Info/diskussion/beslut, 5min)
3. En tredje punkt (Info/diskussion/beslut, 30min)

Diskussion:

Punkt 1: Text under mötet

Punkt 2: Text under mötet

§6.1 Ordförande

1. Avsaknad av sekreterare, diskussion för eventuella kandidater + ansvarsfördelning 15-20 min.
2. Hur hanterar vi sekreterar-uppgifter till vi har en på plats? diskussion - (Elin S & Hampus) [lex](#). SportAdmin
3. Vilka saker görs av sekreterare som vi isf behöver fördela på några av oss? (Hampus och Elin S)

2. Icke medlemmar på HH. Kanske behöver gå igenom reglerna igen o informera medlemmar via sociala kanaler. Det är svårt att hålla ordning på vilka som är medlemmar o inte nu när det är så många nya. Se mail från medlem "Y". Diskussion + Beslut - 15 min (Elin S+ Hampus)

Diskussion:

1. **Avsaknad av sekreterare....** - Svårt läge, vi har inte funnit någon som uttryckt riktigt intresse.
Nästa steg: Mailutsick + Sociala medier.
2. **Hur hanterar vi sekreterar-uppgifter....**: Hampus tar IdrottOnline, och tar initiativet att fråga Annika om Rbok.
Hampus frågar medlem "K" om att komma tillbaka tillfälligt.

2. **Icke medlemmar på HH**: Ska gå via Styrelsen, exemplet medlem "Z" som talat med Hampus om han får bjuda in folk.
Ska dessa swisha en symbolisk summa? Typ 20kr per person - struket.

Att ha med en gäst beachvolleyspelare som är medlem i annan volleybollklubb är ok.

Therese ska ta fram ett regelförslag och posta i Kommunikationskanalen på Teams.

§6.2 Material

1. Folk som beställt tagg från två år tillbaka, men som inte hämtat. — Kan vi deaktivera deras fysiska, och skicka ut ett mejl att de måste höra av sig till oss om de vill har?
Beslut (5min)
2. Kvarglömda kläder och vattenflaskor, hur länge är det vettigt att spara det?
Input(5min)

Diskussion:

1. Gamla taggar: Kolla om vi kan ta ansvar och ha i styrelserummet.
Annars ska vi kunna deaktivera gamla taggar som är gamla.
Stefan ska prata med Ronny om detta.
2. Lägga ut några veckor, annars ska vi slänga saker. 1 gång per år

§6.3 Kassör

inbetalning av träningsavgift, som inte täcks av arvudet, av styrelsemedlemmar 2024

Beslut - 5 min

- de som inte betalat in för 2023 (mitt misstag), ska vi lägga på dem på 2024?
- tycker vi det är ok att swisha in ist för att skapa fakturor?

Diskussion:

Beslut: Vi ska swisha in, istället för att skapa fakturor. Vi är OK med det.

§6.4 Kommunikation/marknadsföring

Diskussion:

§6.5 Träning

1. Arvode till tränare när det gäller spelande tränare samt när någon är tränare på två banor samtidigt. Frågetecken kring detta har väckts och vi behöver fatta beslut och tydliggöra vad som gäller, så att detta kan kommuniceras till tilltänkt tränare.

Ska spelande tränare betala träningsavgift?

2. X medlem har skickat ett samarbetsavtals-förslag.

Diskussion:

Ska spelande tränare betala träningsavgift? Ja, vi har andra kostnader om planhyra och annat som täcks av detta.

Diskussionen fortsatte mot att vi hamnat i en situation där vi har en tränare, på två banor, något styrelsen inte strävar efter. Just i år är det en speciallösning, som vi inte ska ha nästa år.

X, önskar träna mera i veckan, men i utbyte till att vara involverad i klubben, som tränare, hålla workshops. X har skickat ett förslag på samarbetsavtal till Hang på Messenger, styrelsen har inte fått det officiella förslaget.

- Positiv respons från styrelsen, men viktigt att poängtera att hon inte skall bli klubbtränare, utan detta "samarbetsavtal" ska vara något annorlunda. Dessa detaljer kommer att behöva fastställas, och diskuteras inför vintersäsongen 2025/2026.

En frågeställning, om vi ska avvika från klubbtränarkonceptet?

§6.6 Juniorer

Diskussion:

§6.7 Tävling/licens

Diskussion:

§6.8. Sekreterare/bidrag

Diskussion:

§6.9. Events

1. Uppdatering BPT (5 min)
2. Träningsläger för barn och ungdomar med David&Jonathan 16/6
<https://docs.google.com/document/d/1w5kXVNIPwgZQknI7pyeN8YVvQnA00QIszqg0PYA9yEs/edit>

Diskussion:

2. Träningsläger kommer bli av, Hang och Simon tar ansvaret. Återkommer med mer detaljer.

1. Ett problem när det kommer till den pott som utlovats till folk som hjälpt. Grundidéen var att vi skulle betala ut löner, men Hang undrar huruvida detta skal gå tillväga och hur det ska redovisas.

Samtidigt är det svårt att avgöra hur potten ska delas upp mellan dessa 20 personer, speciellt då alla gör olika mycket.

Hang föreslår att potten ska delas upp mellan föreningarna, i form av material exempelvis. Kan gå att betala ut lön nyckelpersoner, då vi kan utgå från samma system vi gör med våra tränare.

§7. Övriga frågor

1. Anställa kanslist? Föreslår att anställa Hang som kanslist.
2. Vinster och avslutningsfest seriespel - budget (H.H)

Diskussion:

1. Styrelsen är positiv till detta.
Skal detta utlysas, dvs en anställning?
Hampus ska undersöka hur en anställning av en Kanslist hade fungerat.

2. Ska seriespelavgiften kunna användas som Vinster + Avslutningsfest?

Det rör sig om ca. 3500kr

Styrelsen är positiv till detta, men önskar att det redovisas.

Justerat:

Sekreterare förbereder protokoll efter mötet och skickar därefter till justerare. Vi siktar på att protokollet ska vara klarjusterat inom en vecka. Instruktioner:

 Guide för att justera protokoll

Sekreteraren lägger in beslut som kan vara bra att ha i framtiden i vårt styrdokument:

 Styrdokument MBC